
  

 

                      

 

 
R E P U B L I K A  H R V A T S K A 

 
 
 
 

KLASA: 024-05/22-01/27 
URBROJ: 2170-1-09-10-22-4 
Rijeka, 28.veljače 2022. 

 
 
 

ZAPISNIK 
 27. SJEDNICE VMO SVETI NIKOLA 

 
 

 
 
27. sjednica VMO Sveti Nikola održana je 28. veljače 2022. (ponedjeljak), s početkom u 17:00 
sati, u prostorijama mjesne samouprave, Franje Čandeka 36b/1 
 
 
 
Sjednici su bili nazočni: 

 Marin Barać, predsjednik VMO 
 Klaudio Lazarić, član VMO 
 Branko Miljak, član VMO 
 Ivica Dušić, član VMO 
 Mila Kožul, članica VMO 
 Višnja Mohorovičić, tajnica MO 

 
Sjednici nisu bili nazočni: 

 Jelena Zorić, zamjenica predsjednika VMO 
 Adrijana Buždon, članica VMO 

 
 

 
 
Sjednicu je otvorio predsjednik VMO Marin Barać i predložio slijedeći 
 
 

 
DNEVNI RED 

 
1. Revizija sustava financiranja malih komunalnih akcija, upoznavanje članova Vijeća i 

osvrt sa sastanka Predsjednika Vijeća svih mjesnih odbora , Gradonačelnika, te 
ostalih predstavnika komunalnih službi i institucija Grada koji je održan 09.02.2022. 

2. Dopisi građana pristigli između sjednica  
3. Razno 

 
 

 
 

Dnevni red je prihvaćen jednoglasno, bez primjedbi. 

PRIMORSKO-GORANSKA  ŽUPANIJA 

GRAD RIJEKA 
MJESNI ODBOR SVETI NIKOLA 
VIJEĆE MJESNOG ODBORA 
 



  

 
 
Usvajanje zapisnika s 26. sjednice VMO Sveti Nikola: 
 
Zapisnik je jednoglasno usvojen. 
 
 

 
 

 
AD 1 
Vijeću se je obratio Predsjednik VMO i izvijestio je nazočne članice i članove vijeća o reviziji 
sustava financiranja malih komunalnih akcija za proračunsku 2023. godinu, što je bila glavna 
tema sastanka predsjednika Vijeća, Gradonačelnika, te ostalih predstavnika komunalnih službi 
i institucija Grada koji je održan 09.02.2022. godine. Vijeće je upoznao sa umanjenjem iznosa 
koji bi po novom modelu trebao biti dodijeljen Mjesnom odboru Sveti Nikola. Također je 
upoznao Vijeće da se konačna odluka o uvrštenju radova na vertikalnoj i horizontalnoj 
signalizaciji, te semaforizaciji raskrižja i općenito preregulaciji prometa i radovima vezanim za 
javnu rasvjetu neće prepustiti Vijećima mjesnih odbora nego stručnim službama. Prema uputi 
dobivenoj od Pročelnika Odjela za gradsku samoupravu i upravu Vijeća mjesnih odbora u 
obvezi su do 05.03.2022. godine dostaviti očitovanje na prijedlog novog modela sufinanciranja. 
Nakon rasprave Vijeće je donijelo slijedeći 
Zaključak: 

  Izražena je sumnja u period realizacije oduzetih sredstava, odnosno hoće li se 
sredstva sa tzv. druge liste prioriteta utrošiti u jednoj proračunskoj godini 

 Vijećnici su predložili da se prije konačne primjene novog modela razmotri pitanje 
trošenja, odnosno izvještavanja o vrsti radova i na području kojeg mjesnog odbora se 
ulažu, odnosno izvještavanja Vijeća o utrošku sredstava koja su oduzeta novom 
preraspodjelom 

 Prihvaća se novi model sa četiri glasa za odnosno jednim glasom protiv (Vijećnik Ivica 
Dušić) uz naglašavanje potrebe za praćenje realizacije zahvata koje će izvoditi Odjel 
gradske uprave za komunalni sustav i druge službe  
 

 
AD.2 
 
Vijeću se je obratila vlasnica stana u Ivana Luppisa sa zahtjevom da se na širem području 
provede pošumljavanje stablima bora, naročito na mjestima gdje su isti uklonjeni ili nedostaju. 
Nakon rasprave Vijeće je donijelo slijedeći 
Zaključak: 

 Vijeće nije podržalo zahtjev vlasnice stana za sadnju borova obrazlažući svoj stav 
da borovi svojom visinom rade sjenu i zaklanjanju pogled te predlažu sadnju 
nižeg mediteranskog bilja (oleandar ili lovor) 

 Vijeće je jednoglasnog mišljenja da se putem ovlaštenih predstavnika stanara 
ulaza Ivana Luppisa od 7 do 15 ispita mišljenje građana u pogledu vrste vegetacije 
koja bi se sadila  

 Po dobivanju stava građana sadnja bi se predložila kao mala komunalna akcija u 
2023. godini. 

 
 
AD.3 Razno  
 

1. U vezi preostalih sredstava realizacije zahvata malih komunalnih akcija u nadležnosti 
DZKD iz 2021. godine Predsjednik Vijeća izvijestio je nazočne o točnim lokacijama 
postave antistres podloge i upoznao ih sa cijenama postave , sve prema informaciji 
dobivenoj od strane KD Čistoća putem e-maila 

 Zaključak: Vijeće je navedeno primilo na znanje 
 



  

2. U vezi preostalih sredstava realizacije zahvata malih komunalnih akcija u nadležnosti 
Rijeka –plusa - Sektora prometa iz 2021. godine vijećnik Ivica Dušić zatražio je 
informaciju o postavi LED markera u Ulici Zametska kod restorana Kokolo. 

 Zaključak: putem e-maila poslati će se u ime Vijeća upit nadležnoj službi na 
očitovanje 

 
3. U vezi preostalih sredstava realizacije zahvata malih komunalnih akcija iz nadležnosti 

Rijeka-plus –Sektora održavanja prometnica iz 2021. godine  
 Zaključak: putem e-maila poslati će se u ime Vijeća upit nadležnoj službi na 

očitovanje 
 

4. Vijećnik Klaudio Lazarić upozorio je na nepreglednost kolnika kod pješačkog prijelaza 
u Ulici Ivana Lupppisa južno od kućnog broja 8. Vijeće je predložilo da se sagleda 
mogućnost postave fizičkih prepreka, stupića ili betonskih gljiva. 

 Zaključak: putem e-maila poslati će se u ime Vijeća upit nadležnoj službi na 
očitovanje 

 
5. Vijećnik Ivica Dušić zatražio je da se uputi dopis radnim tijelima Županije primorsko-

goranske da se u sklopu , prema Generalnom urbanističkom Planu Grada Rijeke 
planirane izgradnje gimnazijskog centra uvrsti i izgradnja sportskog centra kao što je to 
uz objekte Kampus na Vojaku 

 Zaključak: Vijećnici su podržali prijedlog 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Sjednica Vijeća je završila u 18:30 h 
Ovaj se zapisnik sastoji od tri (3) stranice.       
 
 
 
Zapisničar – referent za mjesnu samoupravu:                             
                 Višnja Mohorovičić 
 

Predsjednik VMO Sveti Nikola: 
           Marin Barać 
 
 
 

 

 


